
Mødedetaljer for mødet 31/01-2024 kl 18:30
Lokation: NS klubhus

Tilstede:

● Bo Bjerrum (formand)

● Peter Staun (bestyrelsesmedlem)

● Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)

● Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)

● Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)

● Gunnar Christensen (suppleant)

● Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Bo Bjerrum, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

● Jens Jørgen Ørris (suppleant)

Dagsorden for mødet
1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder

a. @Kurt og @Bo checker op på ny båd
b. @Kurt køber 2 motorvogne til påhængsmotore
c. @Kurt får kontakt til et rengøringsfirma
d. @Bo checker om vinterbøjer er klar
e. @Peter cecker med jollegutterne om de vil tage diverse bøjer ind
f. @Bo undersøger muligheden for gamle murerbukke til pæle-opbevaring
g. @Jesper og @Morten laver et dokument om klubhusleje og priser
h. @Peter aftaler med Vokslev om gennemgang af varmesystem
i. @Kurt laver aftale om en dag til gennemgang af alarmsystem
j. @Bo kontakter en mulig krabbe-klub-ansvarlig

3. Nyt fra formanden
a. Formandsmøde i DS

4. Kasserer / Økonomi
a. Regnskab / Årsberetning

5. Driftsudvalg
6. PR / Kommuniaktion / Hjemmeside

a. Overgang til ny mail - er alle kommet med
i. Problemer:

1. Masse-mails virker ikke - mails til alle medlemmer skal køre i klubmoduls
udsendings-system

2. Spam ? Nogen får mere
3. Adresser der ikke kan sendes til ?

b. Plads på webhotel - mailbakker fylder for meget
i. Vi har 10GB - og bruger 12. p.t. er den midlertidigt sat op til 15.

7. Evt
a. Næste møde



Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

Aftalte opgaver fra mødet

Aftalte opgaver er markeret med et ”@” hvor de indtræffer i det nedenstående.

@Bo og @Kurt finder ud af noget med pæle og toppe

@Bo undersøger muligheden for gamle murerbukke til pæle-opbevaring

@Morten checker vilkår for leje af hytter og sender rundt til godkendelse.

@Jesper retter varen “lej klubhuset” i klubmodul så der er udspecificeret hvad man betaler for og så man ikke “bare”

kan booke uden godkendelse
@Peter aftaler med Vokslev om gennemgang af varmesystem så vi kan se hvad der er smart for at kunne
styre varmen. Kurt og Jens vil gerne være med.

@Kurt laver aftale om en dag til gennemgang af alarmsystem
@Peter får ommatrikuleret grunden
@Bo og @Peter snakker med nogen om hvilken type belægning der skal på pladsen
@Bo hører om vennerne vil lave skipper labskovs til gen. fors..
@Morten laver opslag om at vi mangler formand og et bestyrelsesmedlem



Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

Referat af mødebeslutninger
1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden

a. Godkendt
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder

a. @Kurt og @Bo checker op på ny båd
i. Den er på pause - båden er i vinterhi.

b. @Kurt køber 2 motorvogne til påhængsmotore
i. Er gjort

c. @Kurt får kontakt til et rengøringsfirma
i. Det koster ca 1000. Men der er to medlemmer der gerne vil gøre det en gang i ugen for

en god pris. Det går vi med så længe det kan køre på honorarbasis
d. @Bo checker om vinterbøjer er klar

i. Den er der
e. @Peter cecker med jollegutterne om de vil tage diverse bøjer ind

i. Bøjerne er inde
f. @Bo undersøger muligheden for gamle murerbukke til pæle-opbevaring

i. Har ikke haft tid
g. @Jesper og @Morten laver et dokument om klubhusleje og priser

i. Morten opdaterer hjemmesiden.
h. @Peter aftaler med Vokslev om gennemgang af varmesystem

i. Peter finder en aftale
ii. Bo har fået installeret app - det er smart. Måske skal vi have et abb.

i. @Kurt laver aftale om en dag til gennemgang af alarmsystem
i. genudsendes

j. @Bo kontakter en mulig krabbe-klub-ansvarlig
i.

3. Nyt fra formanden
a. Formandsmøde i DS. Bo og Peter har været på møde. De talte om kapsejlads og miljøplaner.

De andre klubber har generelt samme udfordringer som vi har ift frivillige.
b. Allonge til lejekontrakt med SI for klubhuset. Godkendt.

4. Kasserer / Økonomi
a. Regnskab. - Jens gennemgik regnskabet og selv om vi har brugt penge på klubhusbyggeret har

klubben stadig positiv drift.
Jens opsætter budget for 2024 ud fra et kvalificeret bud under hensyn til 2023s reelle tal.
Vi sætter ca 50.000 af til resten af inventaret
Der skal sættes penge af til noget belægning til jollepladsen.

b. Årsberetning
Gen forsamling mandag 18. marts evt med tilmelding ift mad. Kan vi få vennerne til at lave det ?
Hver afdeling præsenterer sit område.
Kontingent fastholdes på samme niveau - men vi opfordrer til flere aktiviteter
Under forslag er der godkendelse af byggeregnskab
Bo er på valg som formand og modtager ikke genvalg.
Vi laver et opslag på FB

5. Driftsudvalg
a. Vi skal have købt toppe og pæle. Kurt har gang i det.

6. PR / Kommuniaktion / Hjemmeside
a. Overgang til ny mail - er alle kommet med

i. Problemer:
1. Masse-mails virker ikke - mails til alle medlemmer skal køre i klubmoduls

udsendings-system
2. Spam ? Nogen får mere
3. Adresser der ikke kan sendes til ?

b. Plads på webhotel - mailbakker fylder for meget
i. Vi har 10GB - og bruger 12. p.t. er den midlertidigt sat op til 15.

7. Evt
a. Næste møde d. 4. marts 2024 kl. 1830 i NS


